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Sitno, 26 lipca 2019 r. 

ST.0002.VIII.11.2019 

 

Protokół Nr XI/2019 

Rady Gminy Sitno 

z dnia 26 lipca 2019 roku 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków; 

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji; 

5. Wnioski i wypowiedzi mieszkańców; 

6. Podjęcie uchwał: 

 w sprawie: ustalenia regulaminu głosowania w wyborach na ławników do sądów 

powszechnych (61); 

 w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2020-2023 (62); 

 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia wysokości tej opłaty(63); 

 w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy rzeczowej(64); 

 w sprawie uchwalenia statutu gminy Sitno(65); 

 w sprawie przygotowania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków (66) 

 w sprawie likwidacji GIMNAZJUM IM. HETMANA JANA ZAMOYSKIEGO                    

W JAROSŁAWCU(67); 

 w sprawie likwidacji GIMNAZJUM IM. KARDYNAŁA STEFANA WYSZYŃSKIEGO 

W SITNIE(68); 

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

8. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 

1. Władysław Stanisław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy 

2. Antoni Marian Gazda – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

3. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodniczący Rady Gminy 

4. Adam Mazurek  

5. Grażyna Małgorzata Blaszka  

6. Kamil Pyś  

7. Krzysztof Zwolak  

8. Leszek Krzysztof Kozak  
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9. Radosław Kwapisz  

10. Violetta Iwona Wiech 

11. Jan Andrzej Ryszczuk 

12. Kazimierz Tokarz 

13. Lech Brzozowski  

Radni nieobecni: 

1. Tomasz Gąsior  

2. Krzysztof Blaszka 

 

Ad. 1 

Otwarcie obrad 

 

 Pan Władysław Wydmański Przewodniczący Rady Gminy Sitno otworzył obrady XI 

Sesji Rady Gminy Sitno VIII kadencji. Na wstępie powitał Pana Wójta Krzysztofa Senia, 

Panią Skarbnik Jolantę Hryciuk, Dyrektor Centrum Kultury z Biblioteką w Sitnie Panią 

Agnieszkę Grzesiuk, Kierownik GOPS Panią Barbarę Tor, Kierownika Referatu Utrzymania   

i Rozwoju Infrastruktury Pana Piotra Harczuka, byłego Wójta, Sekretarza Pana Mariana 

Bernata, dyrektorów szkół, uczniów, gości, sołtysów oraz radnych. 

  

Obrady rozpoczęły się o godz. 12.00 i trwały do godz. 15.00. 

 

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum  

 

Pan Przewodniczący zaznaczył, że na sali obrad obecnych jest 12 radnych  

(brak Krzysztofa Blaszki, Tomasza Gąsiora i Lecha Brzozowskiego), wobec czego 

zachowane zostało wymagane quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

 

Ad. 2a 

Zmiana porządku obrad 

 

Pan Przewodniczący zakomunikował, że występuje propozycja dodania 3 uchwał do 

obecnego porządku obrad: 

1. w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach programu „Opieka Wytchnieniowa” – 

Edycja 2019; 

2. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki  

przyznawania dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy i niektórych 

innych składników wynagrodzenia oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

nauczycielom szkół prowadzonych przez Gminę Sitno; 

3. w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec planowanej budowy spalarni odpadów                         

w Zamościu przy ulicy Hrubieszowskiej 173 przez Sp. z o.o. Veolia Wschód. 
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W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie Zmianę 

porządku obrad. 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 

– 12 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 2a do protokołu. 

Obecność ponownie została sprawdzona.  

Na sali obrad obecnych 12 radnych. 

 

Następnie przekazał głos Panu Wójtowi Krzysztofowi Seniowi, który wręczył 

zaproszonym uczniom na sesję nagrody za bardzo dobre wyniki w nauce. Poinformował               

o tym, że na dyrektorze spoczywa obowiązek złożenia wniosku w sprawie przyznania 

stypendium uczniom zgodnie z uchwałą Rady Gminy. 

W międzyczasie na sesję przybył Pan Radny Lech Brzozowski. 

Na sali obrad obecnych 13 radnych. 

Dalej głos zabrali goście, którzy to zaprezentowali swoją firmę, zajmującą się 

pozyskiwaniem środków z różnych programów, jednym z nich jest „czyste powietrze”. 

Po powyższej prezentacji zostały złożone podziękowania dla Pana Mariana Bernata, byłego 

Wójta, jak i Sekretarza za wieloletnią pracę w Urzędzie Gminy Sitno. 

 Pan Przewodniczący zarządził przerwę.  

 Po przerwie przeszedł do kolejnego punktu obrad. 

 

 

 

Ad. 3 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 

 

Na sali obrad obecnych 13 radnych.  

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał i Wniosków 

weszli nw. Radni: Pani Grażyna Blaszka, Pani Violetta Wiech, Pan Radosław Kwapisz. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

powołanie komisji uchwał i wniosków. 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za powołaniem Komisji Uchwał                 

i Wniosków głosowało – 10 Radnych, wstrzymało się – 2, przeciw – 0. 

Głosów nieoddanych – 1 (Pan Jan Ryszczuk chwilowo nieobecny). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad. 4  

Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji 

 

Na sali obrad obecnych 13 radnych (na sesję powrócił Pan Jan Ryszczuk). 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że protokoły z poprzednich sesji nr IX/2019                 

z dnia 14 czerwca 2019 r. i X/2019 z dnia 28 czerwca 2019 r. zostały dostarczone tydzień 

wcześniej razem z projektami uchwał na sesję. 

 Zapytał, czy występują jakieś uwagi do protokołów? 

 Brak. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołów z poprzednich sesji. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem protokołów głosowało 

– 13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0. 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

Ad.5 

Wnioski i wypowiedzi mieszkańców 

 

Nie było propozycji zajęcia stanowiska przez obecnych na sesji. 

 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwał 

 

Pan Przewodniczący Władysław Wydmański poprosił Komisję o odczytanie 

projektów uchwał. 

Komisja odczytała kolejno projekty uchwał celem ich podjęcia: 

 

1. Uchwała Nr XI/61/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 26 lipca 2019 r. 

w sprawie: ustalenia regulaminu głosowania w wyborach na ławników do sądów 

powszechnych 

 

Brak uwag. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0.  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6a do protokołu. 
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2. Uchwała Nr XI/62/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 26 lipca 2019 r. 

w sprawie powołania Zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych na kadencję 2020-2023 

 

Pan Przewodniczący zaproponował członków zespołu ds. zaopiniowania kandydatów 

na ławników do sądów powszechnych: 

1. Pani Roksana Kotarska; 

2. Pan Kamil Pyś; 

3. Pan Kazimierz Tokarz; 

Kandydaci wyrazili zgodę. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

12 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciw – 0.  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6b do protokołu. 

 

3. Uchwała Nr XI/63/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 26 lipca 2019 r. 

w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia wysokości tej opłaty 

 

W przerwie obecni na sesji sołtysi, jak i radni debatowali nad ustaleniem ostatecznych 

stawek opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Wysokość stawek została ustalona 

i ostatecznie zaakceptowana. Wyciąg z uchwały: 

(…) 

1. Ustala się stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi zbieranymi 

selektywnie, o których mowa w ust. 1 w wysokości 8,5 zł miesięcznie od jednego 

mieszkańca. 

2. Ustala się wyższą stawkę opłaty za gospodarowanie odpadami, jeżeli odpady nie są 

zbierane i odbierane w sposób selektywny, o których mowa w ust. 1 w wysokości 16 

zł miesięcznie od jednego mieszkańca. 

 

§ 2 

 

1. Ustala się miesięczne stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – 

zbieranymi selektywnie – odbieranymi od właścicieli nieruchomości 

niezamieszkałych, na których powstają odpady komunalne: 

1) za pojemnik o pojemności 120 l – w wysokości 29 zł, 

2) za pojemnik o pojemności 240 l – w wysokości 45 zł,  

3) za pojemnik o pojemności 1100 l- w wysokości 150 zł, 

4) za pojemnik KP-7 o pojemności 7000 l – w wysokości 400 zł, 

5) za worek o pojemności 120 l w wysokości 11 zł. 
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2. Ustala się wyższe miesięczne stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, od właścicieli nieruchomości niezamieszkałych, jeżeli odpady 

komunalne nie są zbierane i odbierane w sposób selektywny: 

1) za pojemnik o pojemności 120 l – w wysokości 59 zł, 

2) za pojemnik o pojemności 240 l – w wysokości 88 zł, 

3) za pojemnik o pojemności 1100 l- w wysokości 290 zł, 

4) za pojemnik KP-7 o pojemności 7000 l – w wysokości 700 zł, 

5) za worek o pojemności 120l – w wysokości 29 zł 

 

 

 

§ 3 

 

Miesięczna opłata za gospodarowanie odpadami komunalnymi od właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych przez 1-6 osoby stanowić będzie iloczyn mieszkańców zamieszkałych na 

danej nieruchomości oraz stawki opłaty określonej w § 1ust.2 lub 3. Za 7-ą i kolejne osoby 

opłata liczona będzie w wysokości 50% stawki określonej w § 1 ust. 2 lub 3. 

 

(…) 

§ 6 

 

Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Lubelskiego i wchodzi 

w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia. 
 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

12 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciw – 0.  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6c do protokołu. 

 

4. Uchwała Nr XI/64/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 26 lipca 2019 r. 

w sprawie udzielenia Powiatowi Zamojskiemu pomocy rzeczowej 

 

 Pan Wójt w skrócie omówił temat uchwały. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

11 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciw – 0.  

Głosy nieoddane – 1 (chwilowo nieobecny Pan Lech Brzozowski). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6d do protokołu. 
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5. Uchwała Nr XI/65/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 26 lipca 2019 r. 

w sprawie uchwalenia statutu gminy Sitno 

 

Na salę obrad powrócił Pan Lech Brzozowski. 

Radni rozmawiali na temat zmian w statucie. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, jakie zmiany zostały uwzględnione i dostosowane w 

projekcie statutu zgodnie z aktualnymi przepisami, które reguluje ustawa o samorządzie 

gminnym. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0.  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6e do protokołu. 

 

6. Uchwała Nr XI/66/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 26 lipca 2019 r. 

w sprawie przygotowania projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków 

 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

12 Radnych, wstrzymało się – 1, przeciw – 0.  

Głosy nieoddane – 1 (chwilowo nieobecny Pan Kamil Pyś). 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6f do protokołu. 

 

7. Uchwała Nr XI/67/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 26 lipca 2019 r. 

w sprawie likwidacji GIMNAZJUM IM. HETMANA JANA ZAMOYSKIEGO W 

JAROSŁAWCU 

 

Gimnazja zostają zlikwidowane zgodnie z ustawą – Prawo Oświatowe. 

Pan Przewodniczący poprosił o naniesienie poprawek w uchwale. Wyciąg z uchwały 

poniżej. 

(…) 

§ 5 

 

Odpis na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych na każdego nauczyciela Gimnazjum będącego 

emerytem lub rencistą, którego Gimnazjum było ostatnim miejscem pracy od dnia 1 września 2019 r., 

naliczony będzie w Szkoła Podstawowa im. Marii Dąbrowskiej w Jarosławcu na zasadach 

i warunkach ustalonych w regulaminie obowiązującym we wskazanej szkole. 
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§ 6 

 

Dokumentację zlikwidowanej jednostki przejmuje Szkoła Podstawowa im. Marii Dąbrowskiej                              

w Jarosławcu natomiast dokumentację przebiegu nauczania należy przekazać organowi 

sprawującemu nadzór pedagogiczny do 30 września 2019 r. 

(…) 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0.  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6g do protokołu. 

 

8. Uchwała Nr XI/68/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 26 lipca 2019 r. 

w sprawie likwidacji GIMNAZJUM IM. KARDYNAŁA STEFANA WYSZYŃSKIEGO 

W SITNIE 

 

Pan Przewodniczący podobnie jak w poprzedniej uchwale odczytał zmiany                  

w poniższych paragrafach. Wyciąg z uchwały poniżej. 

 

(…) 

§ 5 

 

Odpis na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalny na każdego nauczyciela Gimnazjum będącego 

emerytem lub rencistą, którego Gimnazjum było ostatnim miejscem pracy od dnia 1 września 2019 r., 

naliczony będzie w Zespole Szkół w Sitnie na zasadach i warunkach ustalonych w regulaminie 

obowiązującym we wskazanej szkole. 

 

§ 6 

 

Dokumentację zlikwidowanej jednostki przejmuje Zespół Szkół w Sitnie, natomiast 

dokumentację przebiegu nauczania należy przekazać organowi sprawującemu nadzór pedagogiczny do 

30 września 2019 r. 

 

(…) 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0.  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6h do protokołu. 
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9. Uchwała Nr XI/69/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 26 lipca 2019 r. 

w sprawie zasad udzielania pomocy w ramach programu „Opieka Wytchnieniowa” – 

Edycja 2019 

 

Pan Wójt omówił temat uchwały. Nadmienił również, że poszukiwany jest psycholog. 

Pani Grażyna Blaszka zakomunikowała, że mieszkańcy pytają o możliwość 

skorzystania z usług psychologa. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0.  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6i do protokołu. 

 

10. Uchwała Nr XI/70/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 26 lipca 2019 r. 

w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki  

przyznawania dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy                         

i niektórych innych składników wynagrodzenia oraz szczegółowe warunki obliczania 

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw nauczycielom szkół prowadzonych przez Gminę Sitno 

 

Głos zabrał Wójt Gminy Sitno Pan Krzysztof Seń, który to oznajmił, że kwoty, które 

zostały zapisane w uchwale nawiązują do stawek z poprzedniej uchwały. Niektóre kwoty 

zostały dostosowane do aktualnych przepisów. Jest zdania, że może wystąpić sytuacja 

zmiany zapisu dodatku za wychowawstwo, ponieważ dodatek, o którym mowa 

prawdopodobnie wzrośnie do kwoty 300 zł. Jeżeli ustawa wejdzie w życie, to Rada 

ponownie będzie musiała zająć stanowisko w tej sprawie i podjąć uchwałę zmieniającą. 

Zaznaczył, że powyższy regulamin został również pozytywnie zaopiniowany przez 

Związki. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0.  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6j do protokołu. 

 

11. Uchwała Nr XI/71/2019 Rady Gminy Sitno z dnia 26 lipca 2019 r. 

w sprawie wyrażenia sprzeciwu wobec planowanej budowy spalarni odpadów                

w Zamościu przy ulicy Hrubieszowskiej 173 przez Sp. z o.o. Veolia Wschód 

 

Pan Przewodniczący omówił temat uchwały. Nadmienił, że należy wesprzeć 

protestujących, którzy są przeciwni budowie spalarni odpadów w Zamościu. Budowa spalarni 

nie przyniesie żadnych zysków dla mieszkańców ościennych miejscowości. Odpady 
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komunalne nie stanieją, a korzyści będzie czerpać jedynie firma odbierająca śmieci, czyli 

wspomniana Veolia Wschód. 

Pan Kazimierz Tokarz odniósł się do tematu odpadów komunalnych, podał przykład 

nielegalnego wysypiska w Strzyżowie. Zapytał, co z tak dużą ilością śmieci mamy zrobić?  

Pan Przewodniczący odpowiedział, że powstanie spalarni śmieci w Zamościu nie jest 

dobrym rozwiązaniem, ponieważ wspomniana firma nie będzie spalać tylko naszych śmieci, 

ale z tego co się dowiadywał to będą spalane śmieci z całej Polski, a nawet zagranicy. 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

W głosowaniu jawnym głosowało 13 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

13 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0.  

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 6k do protokołu. 

 

Ad.7 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy 

 

Pan Wójt zabrał głos. Poruszył najistotniejsze tematy takie jak: 

1. Drogi – wyłoniona została firma po przetargu, która to ma rozpocząć prace związane 

z realizacją dróg w miejscowościach: Cześniki (Kolonia Górna, Kolonia, Centrum-

Miasteczko), Stabrów – Podleśna, Czołki (w kierunku Pana Z., zakręt), Kornelówka 

(Szkoła), Kolonia Kornelówka (do zakrętu). Kolejno nadmienił także o tym, że został 

ogłoszony przetarg na kolejne drogi gminne: Stabrów 500 m, Jarosławiec osiedle 

strona lewa około 1 km, strona prawa około 1 km, 6 sierpnia otwarcie ofert. Została 

też wyłoniona firma na drogę powiatową 10,8 km wstępnie wygrało PRD 6 248 000 

zł max wkład gminy to około 1 500 000 zł. Na początku września będą przekazywane 

promesy od Wojewody i dopiero po ich otrzymaniu budowa dróg będzie realizowana;  

2. Chodniki – umowa Cześniki - Kolonia. We wspomnianej miejscowości temat 

chodnika zostałby zakończony, lecz brakuje około 10 tys zł. Czołki – chodnik 

położony zostanie przez pracowników, podobnie jak parking w Jarosławcu, jeżeli 

pracownicy nie wyrobią się, to trzeba będzie wyłonić firmę, która to wykona. Jest w 

posiadaniu oferty od jednej z firm, która to jest zainteresowana budową parkingu przy 

szkole w Jarosławcu. Kwota jego wykonania to 70 tys zł;  

3. Drogi: do zrealizowania – Boży Dar; 

4. 100 lecie miejscowości Boży Dar – brak zainteresowania; 

5. Dom ludowy w Bożym Darze – realizacja (dokumentacja w starostwie); 

6. Nadmienił i poruszył tematy innych ważnych odcinków drogowych, które są 

przekazane do jak najszybszej realizacji. 

Pomiędzy punktami sprawozdania radni zadawali pytania Wójtowi Gminy Sitno, 

który starał się w sposób wyczerpujący na nie odpowiadać. 

7. Żużel; 

8. Opracowywanie wniosku na fotowoltaikę; 

9. Oświata; 
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10. Kontrola w sprawie przekazania i wykorzystania subwencji przez Stowarzyszenie, 

która dotyczyła 2018 r.  – zostało wyliczone, że Stowarzyszenie musi zwrócić gminie 

około 60 tys zł. Na tę chwilę planowana jest kontrola 4 poprzednich lat; 

11. Temat poszerzenia dróg do 5 m; 

12. Wizyta gości z Czech; 

13. Wystawa rolnicza w Sitnie; 

14. Igrzyska Wojewódzkie LZS Krasnobród; 

15. Reprezentacja gminy Sitno w Nieliszu; 

16. 18 sierpnia Dożynki Powiatowe w Starym Zamościu; 

17. 1 września Dożynki Gminne w Cześnikach; 

18. Proponowany harmonogram zebrań sołeckich - Pan Wójt zaproponował, żeby 

zastanowić się nad zmianą terminu spotkań w poszczególnych miejscowościach                  

w dniu 14 września ze względu na wyjazd KGW do Lichenia i możliwe, że będzie 

zmiana terminu z 22 września na inny; 

19. Wybory do Izb Rolniczych – nie odbyły się ze względu na małą liczbę chętnych 

kandydatów, osoby które złożyły kandydatury (2 złożone) zostały delegatami; 

20. Światłowód - brak konkretnych informacji ze strony firmy INEA; 

21. Próby glebowe – możliwość zwiększenia środków w przyszłym roku. 

 

Ad.8 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi 

 

Pan Adam Mazurek odniósł się do chodnika w swojej miejscowości. 

Pan Wójt odpowiedział, że w miarę możliwości wszystko zostanie wykonane. 

Pani Roksana Kotarska podziękowała Panu Wójtowi za chodnik w miejscowości 

Cześniki – Kolonia, podziękowała również Panu Piotrowi Harczukowi Kierownikowi 

Referatu Utrzymania i Rozwoju Infrastruktury, że zajmie się dostawą tłucznia w stronę Pani 

Beaty B. Poprosiła o przeczyszczenie przepustów pod drogą na poprzeczce koło Pana W.,            

o naprawę oświetlenia. Podziękowała firmie Pana Sułka, Panu Sołtysowi Zdzisławowi Skórze 

oraz Radnemu Panu Krzysztofowi Zwolakowi za pomoc. 

Pan Jan Ryszczuk poprosił o interwencję w sprawie usunięcia dziur drogowych od 

szosy Hrubieszowskiej do Bożego Daru – droga powiatowa. 

Pan Wójt oznajmił, że powyższe do powiatu zgłasza na bieżąco. 

Pan Kazimierz Tokarz poprosił o wykoszenie poboczy. 

Pani Grażyna Blaszka poprosiła o podcięcie krzewów Boży Dar – Sosny (droga jest za 

wąska). 

Pan Wójt nadmienił, że ma nawiązać współpracę z firmą, która podcina krzewy na 

drogach powiatowych - 1 zł za 1 m. 

Pan Leszek Brzozowski zgłasza prośbę o postawienie sierżanta Sosny - Wólka 

Horyszowska. 

Pan Wójt oznajmił, że zamówione są brakujące znaki drogowe. Nawiązał również do 

innych dróg, na jedną z nich gmina otrzymała dofinansowanie w wysokości 28 tys. zł                    

z FOGRU. Nadmienił również, że zamierza kupić pług do ładowarko koparki. 
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Pan Przewodniczący zaproponował, żeby przegłosować Wniosek Wójta Gminy do 

Rady Gminy w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie środków z budżetu gminy  

w wysokości 10 000 zł na dokończenie chodnika w miejscowości Cześniki. 

 

W związku z brakiem pytań i uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie powyższy 

wniosek. 

W głosowaniu jawnym głosowało 12 Radnych. Za przyjęciem uchwały głosowało – 

12 Radnych, wstrzymało się – 0, przeciw – 0.  

Głosy nieoddane – 1 (chwilowo nieobecny Pan Radosław Kwapisz) 

Wykaz głosowania Radnych stanowi załącznik nr 8a do protokołu. 

 

Pan Przewodniczący podziękował za uruchomienie procedury na budowę dróg 

osiedlowych. Zapytał Przewodniczących Komisji, czy są w posiadaniu protokołów z prac 

Komisji. 

Pan Lech Brzozowski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał protokół z dnia 

17.06.2019 r., w którym to poruszony został temat protokołu kontroli prawidłowości pobrania 

i wykorzystania dotacji oświatowej, pismem skierowanym przez dyrektorów do Rady Gminy 

Sitno w sprawie pozostawienia dotychczasowego stanu dowożenia oraz petycji w sprawie 

sprzeciwu ustalenia lokalizacji dla inwestycji „budowa stacji transmisyjnej”. 

Pan Adam Mazurek Przewodniczący Komisji Rolnictwa Gospodarki Gruntami                  

i Ochrony Środowiska odczytał protokół z dnia 25.07.2019 r., w którym to Komisja 

pozytywnie zaopiniowała kandydatów na starostów dożynek gminno-parafialnych. 

Pan Przewodniczący poinformował o tym, że po tym jak poinformował starostwo                       

o sprzeciwie budowy telefonii komórkowej, otrzymał od nich odpowiedź. W piśmie zapisane 

zostało, że Starosta nie prowadzi postępowania administracyjnego w przedmiotowej sprawie. 

Pan Wójt wyjaśnił, że starostwo prawdopodobnie odpisało w taki sposób, ponieważ 

inwestor nie wystąpił z wnioskiem o pozwolenie na budowę. Wszystko znajduje się na etapie 

raportów oddziaływania na środowisko. Gmina otrzymała z instytucji odpowiedzi, które 

zajmują się opiniowaniem powyższej sprawy, że raport oddziaływania na środowisko nie jest 

wymagany. Nadmienił, że to Starosta wydaje pozwolenie na budowę. Mieszkańcy ze złożoną 

dokumentacją w Starostwie na pewno zostaną poinformowani na takich samych zasadach, jak 

Wojewoda poinformował mieszkańców o budowie drogi asfaltowej w Jarosławcu i Karpiu              

(droga nr 74). Nadmienił również o możliwości wykonania oczyszczalni ścieków w Sitnie.  

W sierpniu będą trwały prace projektowe nad utworzeniem żłobka w Szkole w Sitnie. 

Nadmienił o ciekawym projekcie dot. programu opiekuńczo mieszkalnego. Dofinansowanie                           

z ministerstwa do programu wynosi 100%. Dzięki powyższemu można objąć 20 osób 

dziennym lub całodobowym pobytem. Na funkcjonowanie można pozyskać miesięcznie 100 

tys zł.  
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Ad. 9 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom, sołtysom oraz radnym za czynny udział w obradach sesji.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 

„Zamykam XI Sesję Rady Gminy Sitno” 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołował: 

Krzysztof Prokopowicz   

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Władysław Wydmański 

 


